



Dr Eddy C Fong, GBS, JP

Chairman

The Securities and Futures Commission

Dr. Eddy Fong was appointed the Non-Executive Chairman of the Securities and Futures Commission (SFC) in October 2006 by the HKSAR Chief Executive. Dr. Fong has been a Non-Executive Director of SFC since January 2005.

Dr. Fong is a certified public accountant and was formerly a senior partner of PricewaterhouseCoopers. He was educated in Hong Kong and in the United Kingdom. He was awarded an Honorary Doctor of Civil Law by the University of Kent in the United Kingdom in July 1997.

Apart from pursuing an active professional career, Dr. Fong is active in public and community services. Currently he is the Chairman of the Council of the Open University of Hong Kong; a Non-Executive Director of the Hong Kong Mortgage Corporation and Member of the Banking Advisory Committee. He was appointed as a Justice of the Peace in 1996 and was awarded Gold Bauhinia Star in 2008 by the Government of the HKSAR. His past public services include:-

- Non-Executive Director of the Mandatory Provident Fund Schemes Authority
- Non-Executive Director of the Exchange Fund Investments Limited
- Member and Chairman of the Finance Committee of the Hong Kong Housing Authority



方正, GBS, JP

證券及期貨事務監察委員會主席

方正博士於2006年10月獲香港特別行政區行政長官委任為證券及期貨事務監察委員會(證監會)非執行主席,他自2005年1月起一直擔任證監會非執行董事。

方博士為香港註冊會計師,為國際會計師行普華永道會計師香港事務所(PricewaterhouseCoopers)前高級合夥人。方博士曾於香港及英國接受教育,並於1997年7月獲英國肯特大學頒授民法學榮譽博士。

方博士在專注專業發展的同時,亦積極參與公共及社會事務。目前,他是香港公開大學校董會主席,香港按揭證券有限公司非執行董事及銀行業務諮詢委員會委員。方博士於1996年獲委任為太平紳士,並於2008年獲香港特別行政區政府頒授金紫荊星章;其過往的社會公職包括:

- 強制性公積金計劃管理局非執行董事
- 外匯基金投資有限公司非執行董事
- 香港房屋委員會財務小組委員會主席及成員